
   
 

                                                                                                            

 
 

   
           Zapisnik 
 

občnega zbora Planinskega društva Železničar Ljubljana, z dne 18.3.2023 ob 16 uri v gostilni 
Bencak v Medvodah. 

 
     

Dnevni red: 
 
1.  Otvoritev Občnega zbora. 
2.  Izvolitev delovnega predsedstva in zapisnikarja. 
3.  Potrditev dnevnega reda. 
4.  Imenovanje verifikacijske komisije in overovateljev zapisnika. 
5.  Poročilo verifikacijske komisije. 
6.  Poročilo predsednika o delu v letu 2022. 
7.  Poročilo načelnikov odsekov in gospodarja društva za leto 2022. 
8.  Finančno poročilo za leto 2022 in potrditev. 
9.  Poročilo nadzornega odbora. 
10.  Predlog finančnega plana za leto 2023 in potrditev. 
11.  Poročilo častnega razsodišča. 
12.  Zamenjava članice odbora za nagrade, načelnika AO in člana UO PDŽ. 
13.  Volitve. 
14.  Predstavitev predsednika in program dela v letu 2023. 
15.  Besedo imajo gosti in razno. 

 
 
K1. točki dnevnega reda 
 
 
 Predsednik je pozdravil vse prisotne članice in člane PDŽ Ljubljana. 
 
 
K2. točki dnevnega reda 
 

 
   Predsednik je predlagal delovno predsedstvo v sestavi: 

Rok Zaletel - predsednik, Fajik Blažević, Irma Dolšek - člana. 
Predlog je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči se je zahvalil za imenovanje in predlagal za zapisnikarico 
Darjo Kastelic. Predlog je bil soglasno sprejet. 
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K3. točki dnevnega reda 
 
 
 Predsedujoči je predlagal glasovanje dnevnega reda. 
 Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 
K4. točki dnevnega reda 
 
 

Predsedujoči je za dva člana verifikacijske komisije predlagal Milana Kontarčka in Gregorja 
Igličarja za overovitev zapisnika pa Barbaro Klemenčič in Mateja Hrovata. 
Predlog je bil soglasno sprejet. 
 

  
K5. točki dnevnega reda 
 
 

Verifikacijska komisija je potrdila prisotnost 60 članov od 487 vseh članov . 
Ob začetku OZ je bilo prisotnih 60 članov društva ( od 487 ). Zaradi premajhne 
udeležbe ni bila zagotovljena sklepčnost, zato je verifikacijska komisija predlagala 30 
minutni odlog po statutu. 
Po 30 minutah je bilo prisotnost 62 članov od 487, kar zadošča za sklepčnost, zato je 
verifikacijska komisija nadaljevala z vodenjem Občnega zbora in prešla na naslednje 
točke dnevnega reda. 
 

 
K6. točki dnevnega reda 
 

Predsednik društva Ljubiša Bojović je predstavil društvo in njegove dejavnosti v raznih 
odsekih. 
Organiziranje in izvajanje planinske, alpinistične, plezalne dejavnosti kakor tudi tabore. 
Planinsko društvo upravlja s planinsko postojanko  Kosijev dom na Vogarju, v katerem 
opravlja gostinske in turistične storitve v skladu s pravili društva in PZS. V društvu je bila v 
letu 2022 redno zaposlena za nedoločen čas ena oseba s polnim delovnim časom in sicer 
oskrbnik doma. 
Poslovanje društva je bilo odvisno od sredstev pridobljenih iz članarine, dotacij ter 
prihodkov iz naslova pridobitne dejavnosti. Zaradi povečanja obsega knjigovodskih listin je 
društvo najelo zunanji računovodski servis, ki je oddal bilanco, zaključni račun na AJPES za 
leto 2022. 
Programi posameznih odsekov so bili skoraj v celoti izpolnjeni kar je razvidno iz njihovih 
poročil. 
Sredstva za izvedbo programov so odseki pridobili iz dotacije PZS za planinske poti, 
delovanje mladinskih odsekov, s članarinami in s prispevki članov društva in financiranjem 
neposredno iz poslovanja društva. Del članarine, ki ostane društvu predstavlja neznaten 
delež. Društvo nudi odsekom pogoje za delo, administrativno podporo, uporabo prostorov 
za druženje in izvajanje aktivnosti. Nudi tudi možnost izobraževanja, uporabo interneta in 
potrebnega materiala iz prihodka pridobitne dejavnosti. 
V letu 2022 je Upravni odbor društva izvedel 6 sej. Število članov društva se je povečalo za 
14%. 
Na koncu se je zahvalil vsem članom in prijateljem društva, ki so se udeležili izletov, akcij in 
druženju na prostovoljnem delu v društvu kakor tudi vodnikom društva. 
Še posebej se je zahvalil dolgoletnemu načelniku AO Roku Zaletelu za odlično dolgoletno 
delo in vsem članom upravnega odbora na rednem odzivu na sejah UO. Zahvalil se je tudi 
oskrbniku koče Igorju Strgarju, kuharici in vsem pomočnikom, ki so doprinesli k uspešnemu 
poslovanju koče. 
Zahvalil se je tudi Janezu Resniku kateri redno in odgovorno skrbi za društvene prostore na 



   
 

Pivovarniški 1. Zahvalil se je načelniku gospodarske komisije Alešu Hrovatu za pomemben 
prispevek, kakor tudi pomočniku Fajiku Blaževiću. 
Zahvalil se je oskrbniku in predsedniku gospodarske komisije za uspešno izvedbo skokov 
na Vogarju. Zahvala je bila namenjena tudi podpredsedniku Daretu Oblaku za njegov 
prispevek k ažurno urejeni spletni strani. 
 
 

K7. točki dnevnega reda 
 

Predsednik gospodarske komisije je poročal o uspešni izvedbi vseh tradicionalnih prireditev 
na Vogarju. Uspešno so skrbeli za nemoteno obratovanja koče, kljub dotrajanosti sistemov.  
Potrebna je temeljite obnova stavbenega pohištva, sončne elektrarne, centralnega 
ogrevanja itd.  
Pridobili o ponudbe za temeljito obnovo sistema za pridobivanje zadostne količine 
električne energije iz solarnih panelov.  
Plačana so že nova okna, zamenjava bo izvedena takoj ko bo cesta na Vogar prevozna. 
Urejali so okolico koče, poskrbeli za posek dreves in pripravo drv. Namestili so nova igrala 
in počistili pot iz Stare Fužine na Vogar. 
V letu 2022 so opravili cca 600 prostovoljnih ur. 
 
Načelnik alpinističnega odseka je poročal , da so imeli v letu 2022 registrirane 3 alpinistične 
inštruktorje, 7 alpinistov, 10 starejših pripravnikov in 18 mlajših pripravnikov in dva 
tečajnika, skupno 40 članov.  
Poleg njih je še cca 50 članov brez registracije, tako da je skupaj v program odseka na 
različnih ravneh vključenih cca 90 oseb. V preteklem letu je v naziv mlajši pripravnik 
napredovalo 6 članov, v naziv starejši pripravnik pa 4 člani in v naziv alpinist 1 član je začel 
z izobraževanjem za pridobitev naziva Alpinistični inštruktor. 
1 član je tudi aktiven član Komisije za alpinizem na Planinski zvezi Slovenije. 
Leta 2021 so oktobra začeli z alpinistično šolo ki jo je vodila Neli Penič. Vpisanih je bilo 18 
tečajnikov, uspešno jo je z izpiti končalo 9, od tega jih je 5 zbralo vse potrebne pogoje za 
napredovanje v naziv mlajši pripravnik. Oktobra 2022 so v program Alpinistična šola, ki ga 
vodita Vesna Medem in Dino Cesar sprejeli 17 tečajnikov in šola poteka tekoče. 
Pri izvedbi Alpinistične šole poleg vodij sodeluje še cca 30 različnih članov in zunanjih 
sodelujočih. 
Organizirali so tudi večje aktivnosti: 
V preteklem letu so v posameznih ali organiziranih turah splezali preko 800 smeri. 
Organizirani tabori in večje akcije so bile: 
 

• Tabor v Dolomitih ( San Casiano )  

• Ženski alpinistični tabor na Korošici. 

• Žiletov častni krog-Memorial Saša Žitnika 

• 70 let odseka-Tabor v Logarski dolini. 

• 70 let odseka-Zbor članov in sprejem na Vogarju. 

• Vikend tabori v Paklenici, Krku, Istri, Dolomitih, Avstriji itd…. 
 
V lanskem letu so imeli eno poškodbo, ki pa se je na srečo končala z udarninami, praskami 
in lažjim pretresom možganov. 
V prostorih društva so izvedli nekaj vzdrževalnih akcij in se lotili tudi nekaj večjih. 
Organizirali so tudi več družabnih aktivnosti, kot so predavanja, pikniki in druženja z 
rekreativnimi tekmami. 
Po sedmih letih se je z vodstva kot načelnik AO poslovil Rok Zaletel in se ob tem zahvalil 
vsem ki so pomagali po svojih najboljših močeh k razvoju odseka. Dosegli so veliko lepih 
uspehov in predaja vodstvo v skrbne roke. Posebno se je zahvalil dolgoletnemu članu 
Robiju Hočevarju za velik prispevek odseku kot inštruktor, vodja šole, organizator skupnih 
tur in plezalnih dopustov. Nenazadnje je aktiven član UO in nepogrešljiv pri delu v pisarni. 
Zahvalil se je Upravnemu odboru Planinskega društva Železničar Ljubljana, da jim pomaga 
zagotavljati osnovne pogoje za njihovo nemoteno delo. 



   
 

Vodniško izletniški odsek je organiziral in izpeljal 46 planinskih in gorniških tur. Izvedene 
ture so bile različne zahtevnosti in tako primerne za različne starostne skupine in zmožnosti 
udeležencev. Skupno je bilo na izletih čez 850 udeležencev, kar je povprečno 18 
udeležencev na izlet. 
Pri vodenju je sodelovalo 8 registriranih vodnikov društva. Vedno več je v društvu mladih 
vodnikov, ki prihajajo iz vrst mladinskega odseka. 
Uspešno so končali  pohodno pot Julijana Trail. Mladinski odsek je uspešno izvedel poletni 
tabor v Čezsoči. 
Trije vodniki še čakajo na registracijo, ko jim uspe bo registriranih 11 planinskih vodnikov. 
Vsi izleti so zanimivi, raznoliki in kvalitetno vodeni. Dobra udeležba potrjuje strokovno delo 
in kvaliteto planinskih vodnikov 
 
Odsek varuhov gorske narave je v letu 2022 pričel z naravovarstvenimi planinskimi večeri 
na ZOOM-u, kjer so spremljali predstavitev seminarskih nalog bodočih varuhov gorske 
narave. Preko spleta so obnovili in nadgradili tudi znanje o velikonočnici na Boču. 
19. marca so imeli licenčni seminar na Kopah z glavno problematiko varovanja gorske 
narave na Pohorju. 
Na srečanju KVGN so podelili tudi 8 diplom dr. Angele Piskernik. To so najvišja priznanja 
za življenjsko delo ali izjemne uspehe na področju varovanja gorske narave. 
V minulem letu so izvedli tudi usposabljanje za nove varuhe gorske narave. 
V septembru so imeli letno srečanje VGN in GS na Mrzlici. 
Pohvala vsem za prijetne in poučno izvedene izlete. Vse podrobnosti in prihajajoče 
dogodke pa je najbolje spremljati preko FB na strani Komisije za varstvo gorske narave. 
 
Poročilo o delu odseka za planinske poti : 
V spomladanskem času 2022 so bile pregledane poti iz Stare Fužine na planino Vogar, ter 
iz Vogarja na planino Vodični vrh in na Pršivec. 
Jeseni je bila markirana pot iz Krstenice do planine Spodnja Grintavca. 
Zaradi poseke na planini Vodični vrh, so bile obnovljene markacije. 
Opravljeno je bilo približno 30 ur dela. 
 
Poročilo turno kolesarskega odseka za leto 2022: 
V letu 2022 sta bila registrirana dva TK vodnika. Nika Smole je v letu 2022 naredila izpit, da 
v novo sezono stopajo s tremi registriranimi TK vodniki. V programu so imeli 6 izletov od 
tega je bilo realiziranih 5. Povprečna udeležba je 5 kolesarjev. 
Želja je, da bi se izletov udeležilo več članov PD Železničar. Zavedajo se, da je za turno 
kolesarstvo potrebno nekoliko več fizične pripravljenosti in bolj vzdržljivo kolo vendar so 
nekateri izleti tehnično manj zahtevni, zato lahko pokličite vodnika za več informacij. Vsi 
vam bodo z veseljem svetovali, tako glede ture, kot pri izbiri tehnične opreme. 
 
Poročilo mladinskega odseka za leto 2022: 
V letu 2022 so izvedli mladinski poletni tabor v Čezsoči. Udeležencev je bilo 60, pri izvedbi 
je na različne načine sodelovalo še več kot 20 oseb. 
Na taboru so izvedli 4 ture, ena je bila tudi z gondolo na Kanin. 
Med letom so v sodelovanju z osnovno šolo Brod potekali enodnevni izleti. 
Zbora mladinskih odsekov novembra 2022 se je udeležila Barbara Klemenčič. Poglavitna 
sprememba v prihodnje bo prenehanje sofinanciranje planinskih taborov s strani PZS.  
 

 
K8. točki dnevnega reda 
 
 
 Računovodkinja je podala finančno poročilo za leto 2022. 
 
 
 
 



   
 

     Sklep št. 1 
 
 Sprejme se finančno poročilo in bilanca uspeha za leto 2022. 
 
 
 
K9. točki dnevnega reda 
 
 
 Nadzorni odbor se je sestal v prostorih PD Železničar. 

Pregledali so poslovanje PDŽ Ljubljana v letu 2022. Pregledali so blagajniško poslovanje, 
transakcijski račun ter izdane in prejete račune. Nepravilnosti pri finančnem poslovanju 
nadzorni odbor ni ugotovil. 

 
 
K10. točki dnevnega reda 
 
 
 Računovodkinja je podala finančni plan za leto 2023. 
 

 
Sklep št. 2 
 

 
 Sprejet je bil finančni plan za leto 2023. 
 
 
 
K11. točki dnevnega reda 
 
 
 Častno razsodišče je spremljalo delovanje društva in dogodke v Kosijevem domu  
 na Vogarju. Ugotovili so, da v letu 2022 ni bilo nepravilnosti. 
 
 
K12. točki dnevnega reda 
 
 

Predlagana je bila razrešitev člana AO, odbora za nagrade, častnega razsodišča in člana 
UO in gospodarske komisije. 
Za novega načelnika Alpinističnega odseka je bil predlagan Marko Žličar, namesto Roka 
Zaletela. 
Za novega člana odbora za nagrade je bil predlagan Robi Hočevar namesto Simone Živic.  
Za novega člana upravnega odbora je bil predlagan Milan Kontarček namesto Gregorja 
Kovačiča kateri je odstopil iz UO in gospodarske komisije. 

 
 
K13. točki dnevnega reda 
 
     Sklep št. 3 
 
 

Vsi predlagani kandidati so bili soglasno izvoljeni in sicer: 
 
Marko Žličar je bil izvoljen za načelnika alpinističnega odseka. 
Robi Hočevar je bil izvoljen v odbor za nagrade. 
Milan Kontarček je bil izvoljen za novega člana upravnega odbora PDŽ Ljubljana. 



   
 

K14. točki dnevnega reda 
 

Predsednik je predstavil usmeritve Planinskega društva Železničar Ljubljana za leto 2023. 

• Spodbujanje druženja članov v prostorih društva, kot tudi na raznih dogodkih. Še 
naprej se bo zavzemal za povezovanje izkušenj in znanje starejših, kot tudi voljo 
mladih za ohranitev društva za naslednje generacije. Prizadeval si bo tudi za 
dobrososedske odnose na Vogarju in v Vodni skupnosti Vogar. 

• Organiziranje in izvajanje vseh dosedanjih dejavnosti v odsekih in odborih. 

• Izobraževanje vodnikov, inštruktorjev in mentorjev v odsekih. 

• Obnova Kosijevega doma na Vogarju in sicer energetska sanacija stavbe, obnova 
sončne elektrarne, zamenjava oken, obnova točilnega pulta. Namerava obnoviti 
depandanso in urediti pomanjkljivo delovanje čistilne naprave. Potrebno je tudi 
urediti ekonomično uporabo pitne vode kot odpadne vode. 

• Na usposabljane se bo poslalo nove kandidate za markaciste. 

• Skrb za varstvo gorske narave in zdravega človekovega okolja. 
 
 

Predsednik se je še enkrat zahvalil vsem članicam in članom za udeležbo in za ves vložen 
trud vseh zaslužnih za uspešno izvedbo občnega zbora. 

 
 
K15. točki dnevnega reda 
 
 

Predsednik PDŽ Maribor Danilo Hrastnik je prisotne pozdravil in pohvalil delo društva. 
Posebno je poudaril trud, ki je potreben za izvedbo taborov in pohodov. 
Vse je povabil na udeležbo dogodkov katere organizira Planinsko društvo Železničar 
Maribor in zaželel še naprej uspešno delo vsem odsekom. 
 
Predsednik MDO in Predsednik Planinskega društva Železničar Celje Jože Konrad Ratej je 
predstavil 50 let delovanja njihovega društva. Povabil je vse na dogodke katere organizira 
PDŽ Celje. Tradicionalno Slovenc tod je hodil tvoj rod, kot tudi prireditev 1000 železničarjev 
na Mrzlici ter na mednarodno srečanje železničarskih planinskih društev. 
Podaril je nekaj izvodov zbornika izdanega ob jubileju PDŽ Celje. 
Zahvalil se je za povabilo in zaželel še v naprej uspešno delo društva.   

 
 
 
 
 
 
 

Zapisnikarica:       Predsednik društva 
Darja Kastelic               Ljubiša Bojović 

 
 
 
 
 
  
 

Overovatelj zapisnika: 
 Barbara Klemenčič 
 Matej Hrovat 
  


